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El que era un secret a veus en les
darreres setmanes es va anunciar
oficialment ahir a la tarda a la pla-
ça de la Vila. ICV-EUiA, ERC i
Avancem-NECat han arribat a un
principi d’acord per a un govern
de progrés a la ciutat. Resumi-
dament, es tracta d’una diagno-
si i d’unes línies d’acció política
compartides, a partir de les quals
les tres forces es comprometen ja
a governar juntes després de les
eleccions municipals per “fer
possible el canvi a Badalona”.

L’acord es fonamenta en tres
eixos principals. El primer de tots
és el de prioritzar les polítiques
socials, de dinamització econò-
mica i de serveis a les persones.

El segon, en paraules literals, és
el de “recuperar l’Ajuntament
per a la ciutadania”, en el qual
s’emmarquen mesures de trans-
parència i de democràcia direc-
ta. I, finalment, el tercer fa refe-
rència a l’assoliment de la cohe-
sió i la sostenibilitat territorial,
amb un pla d’inversions als 34
barris de la ciutat, entre d’altres.

LLISTA UNITÀRIA, IMPROBABLE
L’acord, però, és “un punt de
partida”. A partir d’ara, les forces
que l’han signat “exploraran” qui-
na és la millor manera d’articular-
lo per “fer possible una majoria
d’esquerres i plural al govern
municipal”, però d’entrada sem-
bla improbable una candidatura
unitària. “Quina és la millor fór-
mula per aconseguir el màxim
nombre de regidors progressistes
i catalanistes? D’entrada nosaltres

creiem que presentant-nos per se-
parat, perquè és més clarificador”,
remarca Oriol Lladó, líder d’ERC.
Diferent ho veu Àlex Mañas,
d’ICV-EUiA, el qual explica que
“seguim pensant que l’ideal seria
una candidatura el més àmplia
possible”, tot i que els dos asse-
guren que tot plegat encara s’ha
d’estudiar conjuntament i que
s’apostarà “per la millor opció”.

Entre una posició i l’altra
sembla que hi ha Josep Duran,
d’Avancem-NECat, que treu ferro
al debat i assegura que “per a la
ciutat ja és molt important que hi
hagi aquest principi d’acord”. Un
pacte, per cert, del qual ha quedat
fora, per ara, el seu antic partit, el
PSC. Ara bé, tant Duran com
Mañas i Lladó asseguren que vo-
len “sumar amb tothom que com-
parteixi aquestes línies d’acció per
governar la ciutat”.

Pacte de futur a tres bandes
» ICV-EUiA, ERC i Avancem-NECat anuncien un acord per a un nou govern de progrés a la ciutat

» Les polítiques socials, la cohesió territorial i “recuperar l’Ajuntament per a la ciutadania”, els tres eixos 

Arnau Nadeu
BADALONA

RENÚNCIA4El pacte a tres ban-
des no va ser l’únic anunci que
es va fer ahir a la plaça de la Vila.
I és que, en el marc de la pre-
sentació del principi d’acord en-
tre ICV-EUiA, ERC i Avancem-
NECat, el líder d’aquesta última
formació –recentment impul-
sada a la ciutat– va fer saber que
finalment deixarà l’acta de regi-
dor en el Ple de desembre.

Duran va abandonar fa unes
setmanes el PSC perquè se sen-
tia “més fora que dins del partit”,
però va decidir mantenir l’acta i
passar a ser regidor no adscrit
“perquè el socialisme catalanis-
ta continués tenint representa-

ció al Ple”, una decisió que va ser
mal rebuda pel PSC.

Ara, dies després, argumenta
que “les circumstàncies han
canviat” i que, havent passat el
9N –el qual volia impulsar des
del Ple– i obrint-se una nova
etapa fruit del pacte amb ICV-
EUiA i ERC, se sentia “incòmo-
de” mantenint l’acta de regidor.
“Fa dies no ho veia així, però ara
tot ha canviat: és millor co-
mençar aquesta nova etapa sen-
se motxilles antigues”, reflexio-
na Duran, el qual assegura que,
personalment, no ha rebut cap
pressió del PSC perquè deixés
l’acta de regidor.

Josep Duran anuncia que
deixarà l’acta de regidor

Ahir es va anunciar públicament l’acord a la plaça de la Vila. Foto: ICV
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

#FiDeLaImpunitat#Immobilisme #Cinisme

4El Quilovat daurat
per Mari Carmen Lozano

Pasqual Maragall presentava
aquesta idea a Lausanne l’any
1996 com a president del Comitè
de les Regions de la UE. L’Eu-
ropa de les ciutats pren cos amb
sis idees amb força: proximitat i
subsidiarietat –el que pugui fer
un nivell inferior de govern que
no ho faci un de superior–; con-
siderar les ciutats com a espais
de Llibertat i de Solidaritat, i per
últim, l’impuls de la cooperació i
l’associació de les urbs davant els
reptes comuns.

És a les ciutats on s’expressen
les desigualtats més crues i  on es
crea avui la riquesa. El capita-
lisme un cop enderrocat el mur
de Berlín, ara fa 25 anys, no té
aturador. Els estats són incapa-
ços de regular l’economia i limi-
tar el creixement de la pobresa. I
la democràcia es ressent de la de-
sigualtat.

Ens cal retornar a la proxi-
mitat, als barris i a les ciutats.
Les normes que inspiren els po-
derosos –ho veiem al nostre
Estat– debiliten el poder de les
ciutats i allunyen les decisions de
la ciutadania a l’empara de l’o-
pacitat. Per superar la crisi ne-
cessitem el contrari: ciutats amb
poder, properes, transparents,
participatives. Per això d’aquí a
maig ens juguem molt.

Necessitem una política que
s’allunyi dels interessos, autò-

noma dels diners. Veiem espe-
rança en la nova onada demo-
cràtica amb moviments cívics
com el 9N i els moviments so-
cials que aglutinen els joves, els
aturats, els desnonats, les clas-
ses treballadores i mitjanes em-
pobrides, els veïns i veïnes que
ja han dit prou i comencen a ca-
minar. 

En el retorn a la identitat, a
banda de saldar una injustícia
amb el nostre país, també s’hi
pot distingir el malestar per
l’austeritat i una globalització
que ens colpeja. Els estats estan
sent colonitzats pels interessos
bancaris i són, ara per ara, poc
útils per a la gent.

L’Europa de les Ciutats –i
dels pobles i regions–té el seu re-
vers en un poder federal europeu.
Mentre transitem per aquest lent
camí, la gent es desvetlla a Cata-
lunya, a Hong Kong, a Escòcia.
Succeí també a Egipte. Hi ha
també, doncs, un Món de les Ciu-
tats. Un clam per alliberar-nos
d’imposicions. Un clam de res-
pecte per la gent i per la nostra
dignitat com a ciutadania.  

Volem democràcia social i
econòmica per impedir estafes
com la de les preferents, per la
injustícia dels desnonaments i
d’una legislació arcaica que ex-
pulsa de casa seva a les famílies.
Ens convé un estat modern i més

eficient. El canvi començarà a les
ciutats. Hi haurà eleccions muni-
cipals i potser catalanes. La gent
necessitem un canvi profund. Hi
ha quelcom sa i esperançador
quan la gent es rebel·la davant
una política autoreferida i impo-
tent. I en vol una de nova. Hi pot
haver una sacsejada de radicali-
tat democràtica. Ho temen els
poderosos. Les alcaldies són per
procurar felicitat urbana. Ho diu
Francesco Rutelli, l’exalcalde de
Roma que ha estat convidat a
Barcelona per glossar l’Europa
de les Ciutats. Les alcaldies no
són per enfrontar les persones, ni
només per encendre i apagar els
fanals cada dia.

Com tantes altres coses Pas-
qual Maragall s’avançà al seu
temps. Europa i l’Europa de les
Ciutats és ben vigent.  Badalona,
Salònica, Roma, Marsella i Bar-
celona, per citar algunes urbs,
comparteixen el problema de l’a-
tur, la dificultat de mantenir el
sistema de benestar i el creixe-
ment de la pobresa. 

Cal buscar junts les solucions
i els camins de resposta a aquells
que troben en l’estat refugi per
als seus privilegis. Prefereixo la
Badalona que construïa desitjos
a la ciutat dividida i atemorida
del jefe local del PP. Prefereixo la
Catalunya que vol votar als inte-
ressos que ho impedeixen.

per Josep Xurigué

4L’Europa de les ciutats

Obro la bústia de casa i trec una
carta; és la nova factura de la
llum. Entre la potencia contra-
ctada, el número de quilovats i
altres dades, al final en un ra-
conet del paper aconsegueixo
esbrinar el total de la factura. De
cop sento un munt de gúspires
elèctriques punxant el meu cos
i la meva economia. 

Arribo a casa. Què trista la
casa, sense llum, què trista la
casa apagada, úter fosc i fred
d’aquesta societat escletxada.
Encenc una espelma blanca.
Tinc por d’il·luminar la bombeta
del lavabo, de fregar-me els ca-
bells no sigui el cas que s’elec-
tritzin, d’escalfar-me un cafè, de
posar a funcionar la rentadora,
perquè està clar que el rebut de
la llum es dispara anys llum. La
llum de l’espelma m’hipnotitza
i em deixo en dur a través d’e-
lla en un viatge interior i refle-
xiu: cal queixar-se, cal aixecar la
veu, cal sortir al carrer.

Dins les meves cavil·lacions
sobre la pujada abusiva de la
llum penso que si Thomas Edi-
son va ser el pare de la bombe-
ta elèctrica. Potser necessitem

de la màgia d’aquell gran invent
per il·luminar com alguns po-
derosos han decidit convertir
un bé ciutadà en un producte de
luxe. És necessari que l’home
treballador, el ciutadà, ens re-
bel·lem, que impedim que la in-
diferència ens cobreixi de con-
formisme i de docilitat. Mentre
al nostre voltant escoltem par-
lar de dèficit tarifari, privatit-
zació del sector de les elèctri-
ques, oligarquies o mercats,
veiem que aquells o aquelles
que fan olor a Gucci, porten Ip-
hone 5,  diamants, segells d’or,
viatgen en BMW o en Ferrari
no els importa gaire, que mol-
tes famílies amb problemes
d’atur, que no poden de donar
de menjar als nens, persones
grans amb malalties, nadons re-
cent nascuts, passin fred i els hi
tallin la llum.

Ara, que la crisi social ens
ha apagat de cop la llum dels
nostres anhels, cal recordar
les paraules d’Albert Einstein:
“hi ha una força motriu més
poderosa que el vapor, l’elec-
tricitat i l’energia atòmica: la
voluntat”. 

@fmarcalvaro: Rajoy fa servir les dades
d'una consulta que menysprea i desquali-
fica per donar-se raó. És tot un crac es-
tadista.

@LaLluna_LaPruna: ACS, de Florentino,
ja ha cobrat els 1.350 milions d'indem-
nització per Castor. Això sí que era urgent,
els desnonats poden esperar.

@PedroLuna73: La justicia argentina per-
sigue a criminales del franquismo. La justicia
española a la democracia. #9N2014 #9NDes-
obeïm
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Un diari obert

En poc més d’un mes s’han presentat a
Badalona tres manifests com resposta a
la situació “d’emergència social i d’ex-
cepció democràtica” en què es troba la
ciutat, la més gran de Catalunya gover-
nada pel Partit Popular. Tots tres volen
construir una alternativa política que pu-
gui governar la ciutat i posar fi a aquest
malson.

El primer manifest, Guanyar Bada-
lona, es va presentar i es va aprovar el
passat mes de setembre en una assem-
blea oberta a la qual van assistir mem-
bres d’organitzacions polítiques locals:
ERC, ICV, EUiA, Avancem..., movi-
ments socials (Badalona es Mou, la
PAH, Procés Constituent i altres col·lec-
tius del món de la Sanitat, Esplais, as-
semblea d’aturats...). Des d’aleshores la
Comissió que es va responsabilitzar de
coordinar el treball a realitzar per es-
tendre i aconseguir adhesions al Mani-
fest, ha fet diferents actes de presenta-
ció en els barris i ha aconseguit que ga-
irebé tres-centes persones s’adherei-
xen i signin el Manifest. Entre els sig-
nants hi ha persones rellevants del món
de la cultura, de l’ensenyament, d’or-
ganitzacions polítiques, sindicals i mo-
viments socials.

Els promotors i les persones adhe-
rides a aquest primer manifest volen “es-
tablir un procediment transparent, pú-
blic i participatiu, profundament de-
mocràtic, per governar la ciutat des de
la ciutadania i per a la ciutadania”.

El segon Manifest està impulsat pel
col·lectiu que formen el Procés Consti-
tuent de Badalona. Posen com a condi-
cions propostes que els semblen fona-
mentals per articular una candidatura
unitària, ciutadana i rupturista i defen-
sen una altra manera de fer política. Els

promotors d’aquest Manifest criden
“tota la gent que està treballant en
aquest sentit a autoconvocar-se en una
jornada on es pugui aprofundir en l’a-
nàlisi de la possibilitat d’una candidatura
ciutadana de ruptura i constituent”.

Sembla que ja hi ha hagut trobades
entre signants d’aquests dos manifest i
la confluència està garantida.

El tercer Manifest, Crida per Bada-
lona, es va presentar als mitjans de co-
municació fa uns dies i el dia 29 es va
presentar a la ciutadania. També entre
els impulsors d’aquest Manifest tro-
bem militants de diverses organitzacions
polítiques d’esquerres i entitats socials
(CUP, crítics d’EUiA, sindicats...). Volen,
afirmen, “construir un espai polític lo-
cal amb l’objectiu de crear una alterna-
tiva política que permeti, de forma ho-
ritzontal i plenament democràtica, ver-
tebrar una candidatura ciutadana per a
les pròximes eleccions municipals”.

En resum, si fa no fa, tots ells volen
un govern a la nostra ciutat que defen-
si i treballi pels drets de les persones, la
millora dels serveis públics, la transpa-
rència, la participació ciutadana... Una
altra manera de fer política.

Tres interessants iniciatives que ne-
cessàriament han de confluir per fer pos-
sible un programa electoral elaborat des
de la base i presentar una candidatura
sorgida des de la pròpia ciutadania.

Badalona no pot continuar sent go-
vernada per un partit que fomenta l’ex-
clusió social, la confrontació entre el ve-
ïnat i ens vol submisos i resignats. Un go-
vern que retalla serveis i drets, aplica la
censura en els mitjans de comunicació
i sanciona la participació ciutadana.

Acabar amb aquesta situació, si es
vol, es pot.

4Si es vol, es pot
per Pedro Jesús Fernández

A la política actualment està de moda
simplificar el discurs perquè sigui més
entenedor dins la societat. Ara bé, això
només és de cara al públic, ja que dins
de cada organització política és sabut que
el debat polític és molt més complex que
un titular de premsa o un tuït. Hi ha el
que es coneix com agenda pública, que
està formada per aquell conjunt de te-
mes que configuren el debat social; do-
minar aquesta és l’objectiu de qualsevol
força política, perquè et permet centra-
litzar el focus d’atenció mediàtica en
aquells temes, on el teu discurs està més
elaborat o és més pròxim a la sensibili-
tat de la major part de la societat. Al se-
gle XXI aconseguir aquest objectiu de-
pèn de diversos factors, però principal-
ment de la difusió dels mitjans de co-
municació, ja sigui perquè són afins als
teus ideals o bé perquè el saps aprofitar.  

L’esquerra, com moviment polític en
global, ha tingut serioses dificultats per
saber prendre una posició avançada a l’a-
genda pública tant espanyola com ca-
talana. Una sèrie d’exemples són un clar
reflex. Un és el de la nostra ciutat, Ba-
dalona, quan a les passades eleccions
municipals el que en aquell moment era
candidat a l’alcaldia Xavier Garcia Albiol
va saber focalitzar el debat polític en la
immigració, temàtica on l’esquerra (es
podria englobar tota l’europea) no ha sa-
but construir un discurs polític fona-
mentat en polítiques públiques d’inte-
gració, prou fort per contrarestar un dis-
curs populista que en temps de crisis his-
tòricament s’ha vist que és ben rebut per
una bona part de la societat europea.
Deixar a la dreta el monopoli del debat
d’aquesta temàtica tan controvertida que
atorga un rendiment electoral tan fort,
és una errada d’estratègia de l’esquerra. 

El procés sobiranista català és un al-
tre clar exemple d’allò que hem dit, en es-
pecial el sorgiment del mateix a partir de
2010, tret de les reclamacions nacionals
lògiques (o més ben de dignitat) després
de la sentència del Tribunal Constitu-
cional contra l’estatut, una de les moti-
vacions principals per posar en marxa
aquest procés va estar orientat en fer des-
aparèixer del debat públic les retallades

que es feien des de la Generalitat, fet que
a l’inici van posar de manifest diverses
forces d’esquerres del país. L’esquerra no
ha sabut combinar el debat social amb
el posicionament nacional, això tindria
la seva culminació catastròfica amb
unes eleccions plebiscitàries, on només
prevaldria l’eix nacional.

La irrupció de Podemos ha servit per
transformar aquesta conducta política
en referència amb l’agenda pública.
Aquesta nova formació comandada en
gran part per politòlegs ha sabut en-
tendre que dominar l’agenda pública era
fonamental perquè l’ideari d’esquerres
fossi atractiu per la societat. Gràcies al
fet que han aconseguit proclamar-se com
el portaveu principal en la crítica a la
classe política, fins al punt d’introduir
nova terminologia (com la casta), un
tema que gaudeix d’un gran suport so-
cial per la preocupació que desperta en
la població com indiquen les enquestes
del CIS. El discurs ho han vertebrat a la
seva presència en aquells mitjans de co-
municació més populars, així com a les
xarxes socials, fent abast a gairebé la ple-
nitud del cens electoral.

Cap partit dirigeix l’agenda pública
en exclusiva, i  Podemos en aquest cas
no és l’excepció, per tant els adversaris
els intenten contraatacar amb temàti-
ques que són més compromeses elec-
toralment per la formació liderada per
Pablo Iglesias, com pot ser el suposat su-
port que donen al govern de Veneçue-
la, fet que els perjudica per la visió que
es té a casa nostra del país sud-ameri-
cà; o el perill de les seves propostes elec-
torals en l’atracció a inversors estrangers. 

L’agenda pública possiblement és
l’escenari més difícil on saber actuar, ja
que no depèn únicament de la teva es-
tratègia, sinó que és una interacció de vo-
luntats amb l’objectiu d’obtenir el mà-
xim rendiment electoral possible. Les en-
questes d’intencions de vot serveixen per
mesurar si s’està actuant bé a la matè-
ria però la nota de final de curs es coneix
l’endemà de les eleccions, caldrà espe-
rar per veure si l’esquerra torna a repe-
tir les mateixes errades a l’examen d’a-
questa matèria.   

4Saber jugar a l’agenda pública
per Fèlix Valle

@ANC_Bombers: La complexitat dels at-
acs informàtics a webs de la Generalitat el
#9N no poden ser obra de hackers ama-
teurs. Cal una organització més preparada.

@n_bonetcatradio: S’acosta un nou Gran
Recapte. Crida per tancar la llista de vol-
untaris amb l’objectiu de recollir 4 milions
de quilos d’aliments.

@carlosecue: Sánchez Camacho anuncia
que la fiscalía presentará una querella con-
tra Mas. La que montó el PP cuando De la
Vega avanzó lo que haría la fiscalía.

Opinió en 140 caràcters

Envia’ns les teves cartes a: opinio@comunicacio21.com



| 8 20 novembre 2014líniabadalona.cat

49.580. Aquesta és la xifra de
badalonins que el passat dia 9 de
novembre van decidir acudir a
les urnes per expressar quin és
l’estatus polític que voldrien per
a Catalunya.

A la ciutat, el procés partici-
patiu només va tenir una in-
fraestructura de 12 punts de
participació –l’alcalde es va ne-
gar a cedir edificis municipals i
només van poder obrir els 12
instituts de la ciutat–, una xifra
molt menor si es compara amb
els punts de votació d’unes elec-
cions. Tot i això, els badalonins
van respondre a la jornada his-
tòrica que tenien al davant i
van ser molts els ciutadans que

van acudir a les urnes, ja que
tractant-se d’una convocatòria
que no era oficial i amb la in-
cògnita fins a última hora sobre
si finalment es podria votar, la
participació no va quedar a mol-
ta distància de les municipals del
2011 (81.370 vots) i de les euro-
pees d’enguany (66.204).

VICTÒRIA CLARA DEL SÍ-SÍ
Tal com va passar arreu del
país, el Sí-Sí es va endur de for-
ma clara la victòria amb 35.948
vots. Ara bé, cal apuntar, com ha
passat en altres municipis de l’à-
rea metropolitana de Barcelona,
que el percentatge d’aquest Sí-
Sí va ser menor que el del con-
junt del país: un 72,51% en el cas
de la ciutat, per un 80,76% en el
global de Catalunya. Lògica-
ment, aquesta xifra remet a un
Sí-No que va ser una mica més

alt (7.151 vots que representen
un 14,42%) que la mitjana ca-
talana, on va representar el
10,07%. Finalment, el No, amb
3.349 vots (6,75%), va ser l’op-
ció amb menys partidaris, que
igual que el Sí-No va estar per
sobre dels resultats del conjunt
del país, on va representar el
4,54%. Cal tenir en compte,
però, que la jornada participa-
tiva es va desenvolupar en un
context de forta desmobilització
dels contraris a la independèn-
cia de Catalunya.

INDICADOR DE CANVIS?
De la mateixa manera que a les
passades eleccions europees del
mes de maig, aquests resultats
poden tornar a ser un indicador
del canvi de tendència electoral
que pot estar vivint la ciutat.
Amb la prudència que sempre

cal tenir a l’hora de fer projec-
cions d’unes eleccions en base a
unes altres, els 35.948 del Sí-Sí
(vots independentistes) són gai-
rebé 10.000 vots més que els
26.890 que l’actual alcalde, Xa-
vier García Albiol, va obtenir en
les eleccions municipals del 2011
i que el van catapultar a l’alcal-
dia de la ciutat. 

Evidentment, en unes elec-
cions municipals,  també caldria
tenir en compte que no hi voten
els joves de 16 i 17 anys i els im-
migrants, que sí que ho van po-
der fer el dia 9, i el fet que tots
aquests vots es repartirien entre
diverses formacions. Aquestes
serien CiU, ICV-EUiA, ERC i la
CUP, que en les últimes elec-
cions municipals van superar
per no gaire els 20.000 vots.
Això significa que el votant so-
biranista i independentista, en

cas de mobilitzar-se en les prò-
ximes municipals de la mateixa
manera que ho va fer el dia 9,
podria provocar que aquests
partits superin la xifra de vots
obtinguda per Albiol l’any 2011. 

GAIREBÉ 29.000 FIRMES
També cal recordar que durant
la jornada del 9N gairebé 29.000
badalonins, del total dels 49.580
que es van apropar als centres de
votació, van  signar el docu-
ment de denúncia d’àmbit in-
ternacional on s’exposen les “di-
ficultats que posa el govern es-
panyol al dret a decidir dels ca-
talans”, que va ser promogut
per ICV i que té el suport de la
resta de partits sobiranistes, de
l’Assemblea Nacional Catalana
(ANC), d’Òmnium Cultural i
d’altres entitats. Una xifra igual-
ment remarcable.

Un 9N que apunta canvis?
» 49.580 badalonins van acudir a les urnes per dipositar el seu vot en la jornada participativa del 9N

» El Sí-Sí va guanyar amb 35.948 vots, una xifra força superior a la que va obtenir Albiol a les municipals 

Albert Ribas
BADALONA

Més de 2,3 milions de catalans van participar en el 9N. Foto: ANC / Josep M. Grau
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Un resultat, diverses lectures
» PP i PSC asseguren que no es poden extrapolar els resultats del 9N a les eleccions municipals

» Els partits sobiranistes hi veuen una tendència de fons i diferents oportunitats de canvi

Jordi Serra (PSC) Ferran Falcó (CiU)Xavier García Albiol (PP)

“Que votessin 50.000 badalonins en el pro-
cés participatiu del 9N és una derrota d’Al-
biol. Cal recordar que ell és alcalde amb
26.000 vots. En aquest sentit, 50.000 perso-
nes es van mobilitzar per dir no a l’immobi-
lisme del PP i, en el cas de Badalona, d’Albiol.
A més, vull destacar també que es van reco-
llir 29.000 signatures de la denúncia interna-
cional en contra del govern espanyol. Per
tant, cal deixar clar que la mobilització del 9N
va ser un acte conscient per exigir el dret a
decidir del poble català. Crec que Albiol hau-
ria d’estar molt preocupat. Els resultats no
són extrapolables, però sí que indiquen que
a les eleccions municipals ens trobarem una
sorpresa de participació que farà augmen-
tar els resultats de les forces catalanistes i
d’esquerres. S’ha demostrat que tenim una
ciutat viva i tot el treball previ al 9N ha servit
per posar la llavor del canvi a la ciutat.”

Àlex Mañas (ICV-EUiA)

“Crec que Albiol
hauria d’estar molt
preocupat. Ell va
tenir 26.000 vots”

“El 9N va ser extraordinàriament posi-
tiu. La participació a la ciutat va ser
molt significativa atesa la situació: una
consulta sense empara legal clara, amb
una suspensió del Constitucional, amb
notícies de darrera hora sobre la Fisca-
lia, amb un context local on governa
un partit que ja havia dit que no facili-
taria cap infraestructura... La jornada
també mereix un doble reconeixe-
ment. Primer, a tots els que van decidir
participar-hi votant, ja que és molt im-
portant que hi hagués Sí-No i No i que
tinguessin un percentatge més alt que
la mitjana del país. I, en segon lloc, als
voluntaris i entitats que van fer-ho pos-
sible. En clau local crec que hi ha un
canvi de fons i és probable que això
porti a l’articulació d’un govern alter-
natiu. Hem vist com 50.000 veïns han
participat en un context advers i no
crec que votin ni PP ni PSC a les muni-
cipals. El pròxim govern de Badalona
serà una suma de partits diferents.”

Oriol Lladó (ERC)

“Els 50.000 badalonins que van votar el 9N
posen en evidència que la ciutat no és una
exclusiva política de ningú. Els 36.000 bada-
lonins que van votar el doble Sí no són majo-
ria, però són més que els vots de partits no
sobiranistes en altres eleccions. Per exemple,
són més que els 26.000 del PP a les munici-
pals i més que els 21.000 del PSC en aquelles
eleccions. Amb tot, el setembre vaig proposar
una llista unitària de forces pel dret a decidir i
se’m va contestar que no. I ara s’ha demostrat
que la base dels vots favorables al procés era
més que suficient per fer-ho. Hi havia base,
però va faltar ambició. I ara, després de l’èxit
del 9N, les limitacions partidistes, personals i
de curt termini que ens auto-imposem, al-
guns més que altres, ens fan continuar sent
el suburbi metropolità. Tot plegat és un tau-
ler d’escacs que ens pot fer caure de nou en
les velles formes de fer política.”

“El 9N va ser un èxit de participació, però els
recursos del Tribunal Constitucional i les al-
tres traves van contribuir a augmentar-la. A
la ciutat, ho dic perquè la gent ens ho va ma-
nifestar, el vot va ser principalment contra el
govern del PP. El cas del Sí-No ho demostra.
Va ser un vot espontani de rebuig al PP, ja
que ningú havia fet campanya per aquesta
opció. D’altra banda, crec que de cap ma-
nera es pot fer una extrapolació dels resul-
tats en l’àmbit municipal i, si algú ho fa,
s’equivoca. Cada elecció és cada elecció i, si
s’hagués de fer una comparativa, seria amb
les autonòmiques, que és quan hi havia més
mobilització de l’independentisme, i no
amb les municipals. Ni els vots de l’altre dia
ni els de les eleccions europees del mes de
maig s’han de fer servir per fer projeccions
sobre què passarà a les municipals que es
faran l’any que ve.”

“A Badalona, com a la resta de municipis, qui
tenia ganes de participar ho va poder fer
amb normalitat. El que jo volia és que no hi
hagués cap tipus de problema a la ciutat,
com així va ser. A partir d’aquí, doncs, tothom
que tenia ganes d’expressar-se ho va fer. És
indiscutible que tot aquell que se sent inde-
pendentista va anar a votar i respecto la gent
que així ho va fer, però em sembla que el fet
que anés a votar un 30% de la població, quan
el Govern de Catalunya, a través dels mitjans
públics i alguns de privats, porta tres anys de
monotema i de campanya, no és cap èxit. Si,
teòricament, hi van anar més de dos milions
de persones a escala catalana, es tracta d’una
quantitat molt respectable i s’ha de tenir en
compte. Però crec que ni va ser un fracàs ni
va ser l’èxit que es vol vendre. També consi-
dero que les xifres del 9N no tenen cap rela-
ció amb la política local.”

“S’ha demostrat
que hi havia base
per a la candidatura

sobiranista”

“La participació 
va ser alta per les 
traves i es va votar
contra el PP”

“Que anessin a
votar el 30% dels
badalonins no 
és cap èxit”

“El 9N indica que el
pròxim govern de
la ciutat serà una
suma de partits”

“La jornada del 9N va ser un èxit abso-
lut i rotund. La mobilització popular va
aconseguir superar un doble escull: el
del Tribunal Constitucional i les ame-
naces públiques d’Albiol, que havia dit
que estaria al peu del canó per complir
la llei. Durant tot el dia va quedar de-
mostrada la fermesa i la convicció del
treball de base i dels voluntaris. D’altra
banda, els resultats demostren que l’in-
dependentisme a la ciutat no ha tocat
sostre, sinó que està en creixement. La
Via Catalana de l’any passat va estar
formada per 10.000 badalonins al seu
pas per la ciutat i ara el Sí-Sí ha obtin-
gut 35.000 vots. El creixement inde-
pendentista té presència a tots els
barris de la ciutat i podem parlar de
l’acte de desobediència més massiu fet
mai a Badalona. Hi ha un nou escenari
polític, amb una conjuntura nacional
molt oberta, i els pròxims mesos seran
determinants perquè l’independen-
tisme creixerà.”

Francesc Duran (CUP)

“Hi ha obert un nou
escenari polític i
l’independentisme
creix a la ciutat”
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Segons ha sabut Línia Badalona,
abans-d’ahir Serveis Territorials
de la Generalitat va confirmar a
la plataforma Zona Educativa
Montigalà (ZEM) –que agrupa 14
entitats educatives– una reunió
l’1 de desembre per intentar des-
encallar la construcció de l’Esco-
la Montigalà i del Ventura Gassol,
que s’ha de fer en un solar de la
plaça Manuel Moreno Mauricio,
després d’anys de demandes de la
comunitat educativa. 

Àngels Martín, membre de la
plataforma, assegura a aquesta
publicació, però, que “segons el
que sabem, l’Ajuntament no ha
estat convocat a la reunió”, i indica
que “seria important que hi fos”.
Aquest és l’últim episodi del serial
de les escoles de Montigalà, des-
prés que el consistori iniciés fa

pocs dies unes obres al solar on
han d’anar els dos centres, que te-
nen com a objectiu “asfaltar-lo i
millorar l’enllumenat”, tal com ha
explicat a aquest diari Juan Fer-
nández, regidor d’Educació. A
més, assegura que “les obres són
provisionals i no afectaran les
futures escoles, que són una prio-
ritat per a nosaltres”. Per la seva
banda, la ZEM explica que les
obres s’han iniciat sense que
s’hagi dut a terme la reunió entre

consistori, Govern i comunitat
educativa a la qual instava una re-
solució del Parlament del 9 d’oc-
tubre. “S’hauria d’haver prioritzat
la reunió amb la conselleria abans
de gastar diners en un arranja-
ment provisional”, expliquen des
de la ZEM.  

Dissabte passat es va orga-
nitzar una mobilització al solar en
qüestió. Hi van assistir 500 per-
sones i representants de tots els
grups polítics municipals.

L’Ajuntament ja ha iniciat les obres al solar. Foto: Escola Nova Montigalà

Una reunió intentarà desencallar
la zona escolar de Montigalà

» Serveis Territorials convoca per a l’1 de desembre la comunitat
educativa de l’Institut Ventura i Gassol i de l’Escola Montigalà

X Guanyar Badalona comença
a treballar en el seu codi ètic

POLÍTICA4X Guanyar Badalona
es va consolidant a poc a poc a la
ciutat. L’Escola Josep Carner
acollirà aquest diumenge, durant
tot el matí, una nova assemblea
d’aquesta candidatura unitària
d’esquerres, on es començarà a
treballar per elaborar pròxima-
ment un codi ètic –que regirà
l’actuació del moviment– i a re-
alitzar un pla de treball pel futur
més immediat. 

“És una primera presa de
contacte d’on aniran sortint ide-
es per començar a treballar en la
creació d’un codi ètic”, explica
Mercè Cabrera, membre de la co-
missió de treball de X Guanyar
Badalona. A més, la candidatu-

ra anuncia que comptarà amb un
representant de la comissió de
Guanyem Barcelona. 

La candidatura d’esquerres
badalonina ha celebrat darrera-
ment assemblees presentant-se a
diversos barris de la ciutat, com
l’organitzada a Sant Crist i Sant
Roc els passats dies 17 i 24 d’oc-
tubre. A banda, X Guanyar Ba-
dalona també està celebrant as-
semblees temàtiques, l’última
d’elles dilluns passat a l’Escola Ar-
tur Martorell, la qual va tractar te-
mes d’educació. “La idea que te-
nim és continuar fent assemble-
es sobre temes com la sanitat i
reunions als barris de la ciutat”,
conclou Cabrera. 

CASTELLERS4Els Castellers de
Badalona van demostrar aquest
diumenge a Sant Cugat que es
troben en el millor moment de
forma de la temporada.

Els Micacos van signar a la
ciutat vallesana la millor actua-
ció del curs després d’aconseguir
completar el set de set, que en-
guany se’ls havia resistit, i arri-
baran carregats de moral abans
de la seva diada, que tindrà lloc
aquest diumenge que ve, dia
23, a la plaça de la Vila.

La 17 edició de la jornada co-
mençarà ben d’hora. A les vuit
del matí els Micacos desfilaran
pels carrers del Centre cridant a
la participació amb les ja tradi-
cionals matinades, que tornaran
a aquest barri després de 4 anys.
Un cop acabades, a les onze del
matí, una cercavila anirà fins a
la plaça de la Vila on, una hora
més tard, tindrà lloc la diada
castellera amb els Micacos i les
tres colles que han apadrinat: la
de Montcada i Reixac, la de

Sant Adrià i els Laietans de
Gramanet.

Per acabar la jornada, arri-
barà l’hora de la música amb el
concert gratuït i obert del can-
tautor de les Terres de l’Ebre,
Miquel del Roig, a partir de les
sis de la tarda.

Des de la colla dels Castellers
de Badalona es convida tots els
badalonins i badalonines a par-
ticipar en els actes de la seva 17a
diada. Una cita especial que vo-
len compartir amb tota la ciutat.

F. Javier Rodríguez
BADALONA

L’assemblea tindrà lloc a l’Escola Josep Carner. Foto: Google Maps

A punt per a la diada

Els Micacos van fer la millor actuació de la temporada a Sant Cugat. Foto: Micacos

Transport | Anul·len la parada de bus de l’Hospital Municipal
La parada d’autobús situada al davant de l’Hospital Municipal ha quedat anul·lada i s’ha tras-

lladat a la vorera del cantó muntanya de la Via Augusta, entre els carrers Sant Anastasi i Santa
Eulàlia. Aquesta parada, que ha estat operativa dos mesos, va topar amb el rebuig de la direc-

ció de l’hospital, que assegurava que el soroll i el fum dels vehicles molestaven els pacients.  
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El passeig de la Salut adoptarà ai-
res medievals demà i demà pas-
sat amb la sisena Fira Medieval
dels comerciants del barri.
“Aquesta és la fira que més visi-
tants rep de totes les que cele-
brem”, explica a Línia Badalona
Óscar Palma, president de l’as-
sociació comercial. “Probable-
ment una mitjana de 2.000 per-
sones passen cada any per la
Fira Medieval”, afegeix Palma.

Durant dos dies, la Salut tor-
narà a l’Edat Mitjana amb para-
detes d’alimentació, artesania,
restauració i oficis antics, que
mostraran els visitants com es
treballava fa gairebé mil anys. A
més, els participants es vestiran
amb roba antiga i decoraran tot
el passeig amb motius medievals. 

“Sempre celebrem aquesta

fira en aquestes dates, ja que ser-
veix per escalfar motors de cara
a Nadal”, explica Palma, que re-
corda que l’associació ja treballa
per enllestir les activitats nada
lenques. De moment, l’encesa ofi-
cial de l’enllumenat de Nadal
s’efectuarà el pròxim 28 de no-
vembre. 

En aquesta fira no participa-
ran directament els botiguers
de la Salut, ja que els paradistes
seran persones vingudes d’al-
tres parts de Catalunya. “El que
volem és promocionar el nostre
carrer, que la gent s’ho passi bé
a la fira i després vegi els nostres
establiments”, afirma Palma. 

Enguany se celebra la sisena edició de la fira. Foto: Com. La Salut

La Salut torna a l’Edat Mitjana
amb la sisena Fira Medieval

» Demà i demà passat el passeig acollirà artesania, tallers i oficis antics
» Els comerciants destaquen que és la mostra “amb més visitants”

Pérez Galdós celebrarà el seu
25è aniversari amb una Fira

FESTA4L’Associació de comer-
ciants de Pérez Galdós celebra-
rà oficialment els seus 25 anys de
vida amb una Fira Medieval els
pròxims dies 12 i 13 de desembre,
la primera “d’aquestes mides i ca-
racterístiques que organitzem”,
assegura a Línia Badalona Ri-
cardo Jiménez, president de l’as-
sociació comercial. 

L’objectiu dels botiguers és
decorar el carrer Pérez Galdós, el
qual ompliran sencer, amb mo-
tius medievals. A més, hi haurà
espectacles de falconeria, gent
vestida d’època i activitats gra-

tuïtes per als més petits com
viatges en poni i tallers diversos.
Des de l’associació asseguren
que al voltant de 50 o 60 parades
ocuparan el carrer badaloní, en-
tre associats i artesans convidats. 

Durant aquesta fira se cele-
brarà un acte oficial de comme-
moració del 25è aniversari de
l’associació. “Tot i la crisi, ens
mantenim vius amb molt d’es-
forç i sacrifici”, afirma Jiménez.
D’aquí a tres setmanes, durant la
fira, serà el moment de fer balanç
i celebrar aquest esforç dels co-
merciants de Pérez Galdós.

FIRA4Badalona va esdevenir
durant tres dies el centre del
món boletaire amb la seva pri-
mera Fira del Bolet, celebrada els
passats 13, 14 i 15 de novembre
a la plaça de la Plana. Aquesta
fira va ser organitzada per l’A-
juntament, amb el patrocini de
Fruites i Verdures Miguel Cue-
vas. 

Durant els tres dies es van
mostrar tot un seguit de dife-
rents bolets frescos, deshidrats
i en conserva. Per altra banda,

també hi va haver demostracions
i exposicions com ara Els Fongs:
bolets i verdures i Micològica de
bolets. També es van organitzar
tot un seguit de degustacions i
tasts de bolets com el que va re-
alitzar l’estand de Ca l’Arqué.

A més, coincidint amb la ce-
lebració de la fira, durant tota
aquella setmana diversos res-
taurants de la ciutat van oferir
plats de degustació amb el bolet
com a protagonista. Així mateix,
durant els dies 14 i 15 el públic va

poder gaudir de la presentació i
degustació de la cervesa Boletus,
inspirada en aquests fongs. Du-
rant la tarda d’aquests dos dies,
a més, els visitants van poder
aprendre a netejar i conservar els
bolets mitjançant un taller. 

La fira va comptar també
amb activitats adreçades als
més petits, com tallers de tre-
balls manuals i de fotografia. Tot
plegat, tres dies que van con-
vertir Badalona en l’epicentre
del món boletaire.

Redacció
LA SALUT

Al voltant de 50 parades ompliran el carrer badaloní. Foto: Arxiu

Badalona, capital del bolet

La Fira va celebrar-se a la plaça de la Plana. Foto: Felicià Sabater (Facebook)

Mostra | Els comerciants de Bufalà surten dissabte al carrer
L’associació de comerciants de Bufalà celebrarà aquest dissabte una jornada de botigues al carrer.

Durant tot el dia 30 carpes ocuparan el carrer Independència, on se celebrarà una batucada al 
matí i una actuació musical a la tarda. A la jornada comercial hi col·laboraran Càritas, 

l’Escola de Bàsquet de Bufalà –que col·locarà unes cistelles– i l’associació de veïns del barri.  
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Els terrenys del camp del Cen-
tenari ja s’han subhastat. L’em-
presa Revelation Systems, S.L.
va guanyar la subhasta amb la
seva proposta per un import de
6.557.185 euros dimecres de la
setmana passada, quan es va ce-
lebrar l’acte públic d’obertura de
les dues ofertes plantejades a la
subhasta de l’espai de l’avingu-
da Navarra. L’altra empresa que
optava als terrenys, Ditu, S.L., va
plantejar una oferta de
6.501.004 euros. Totes dues
van superar el preu de licitació. 

Aquesta suma servirà per
construir el futur estadi de fut-
bol del Badalona, al barri de
Montigalà. El procediment d’ad-
judicació va ser obert i l’únic cri-
teri d’adjudicació va ser l’oferta
econòmica més alta. 

D’aquesta manera, el futur
del nou estadi es va desencallant
a poc a poc, després de gairebé
dues dècades amb el projecte
tancat a la nevera.

El procés de subhasta té el
seu origen en un conveni signat
entre l’Ajuntament i el CF Ba-
dalona, aprovat al passat Ple
del mes de juny. 

En aquest sentit, l’alcalde
Xavier Garcia Albiol, va mani-

festar la seva satisfacció “perquè
el nou estadi municipal ja és una
realitat gràcies als més de 6 mi-
lions i mig d’euros que l’Ajun-
tament ingressarà per aquesta
subhasta i que es destinaran a la
seva construcció al barri de
Montigalà”. 

Als terrenys subhastats del
camp del Centenari, per la seva
banda, s’hi construiran pisos
de promoció pública.

Aspecte del futur camp del Badalona. Foto: CFB 

Se subhasten els terrenys 
del Camp del Centenari

» L’empresa Revelation Systems, S.L. va guanyar amb una oferta de
6.557.185 euros, mig milió més que el preu de licitació del procés

El Badalona perd el seu
primer partit a casa

FUTBOL4El primer partit del
CF Badalona a Montigalà va su-
posar la primera derrota de l’e-
quip com a local a la lliga. El
Reus Deportiu va assaltar el
camp de Montigalà en un matx
marcat per la mala sort dels lo-
cals de cara a porteria. 

El partit també va quedar
marcat per la matinera lesió de
Fran Bea al minut 18 del primer
acte, un altre contratemps per a
una plantilla que té diversos ju-
gadors a la infermeria. El primer
gol del partit va arribar al minut

psicològic, l’últim de la primera
part. El visitant Folch va aprofi-
tar un refús a l’àrea badalonina
per fer avançar-se en el marca-
dor. Ja a la segona part, Abra-
ham va fer l’empat de penal al
minut 65, però dos minuts més
tard el Reus va tornar a avançar-
se en el marcador gràcies a un
gol d’Edgar Hernández en una
pilota penjada a l’àrea. 

La derrota deixa els de Ma-
nolo González setens amb 20
punts. Diumenge els escapulats
visitaran el camp del Cornellà. 

Multen amb 300 euros
l’aficionat detingut del FIATC

POLÈMICA4Àlex Molina, l’afi-
cionat de la Penya que va ser de-
tingut el passat 5 d’octubre al pa-
velló Príncep Felip durant un
partit del seu equip contra el
CAI Zaragoza per exhibir una es-
telada i animar amb crits d’in-
dependència, ha estat finalment
condemnat a pagar 300 euros
per ofenses i desobediència a
l’autoritat. 

Segons van explicar diver-
sos testimonis de la detenció a Lí-
nia Badalona, “en cap moment
va passar res, ni la bandera va
molestar ningú”, tal com va as-

segurar Adrià Llagostera, amic de
Molina. En aquest sentit, el jut-
ge no ha cregut els testimonis
dels fets emprats en la defensa de
l’aficionat badaloní. 

Sembla, però, que Molina no
va ser l’únic seguidor de la Pen-
ya que va tenir problemes aquell
dia. Segons informa el Col·lectiu
Ronda, un altre aficionat, Biel N.,
s’enfronta a una sanció adminis-
trativa de 3.000,1 euros per, su-
posadament, haver cridat “puta
España, todos muertos” a l’afició
aragonesa, una frase que el noi
nega haver dit. 

Johan Cruyff i la Penya sumen
esforços amb un conveni

ACORD4El Johan Cruyff Insti-
tute i el Club Joventut Badalona
han signat un conveni de col·la-
boració per realitzar accions
conjuntes que facilitin la for-
mació dels esportistes, personal
i socis del club en matèria de ges-
tió i màrqueting esportiu. L’a-
cord es va escenificar ahir en una
trobada entre el president del
club verd-i-negre, Jordi Villa-
campa, i el mític exjugador de
futbol, Johan Cruyff. 

El club badaloní assegura en
un comunicat que “confia en el
Cruyff Institute per seguir apos-
tant per la formació també fora
de la pista”. Ara, els programes
acadèmics que imparteix el Jo-
han Cruyff Institute estaran a l’a-
bast del col·lectiu de la Penya. 

L’institut que presideix l’e-
xentrenador culer està dedicat a
la formació de professionals en
gestió esportiva i en la generació
de nous projectes. 

Redacció
BADALONA

El Badalona no va estar encertat de cara a gol davant del Reus. Foto: CFB

Guardó | Badalona rep la bandera de Ciutat Europea de l’Esport
L’alcalde de la ciutat, Xavier Garcia Albiol, va recollir ahir dimecres a Brussel·les 

la bandera que distingeix Badalona com a Ciutat Europea de l’Esport 2015. L’acte va 
tenir lloc a l’edifici Joseph Antall del Parlament Europeu i el va presidir Gian Francesco 
Lupatelli, president d’ACES Europe, l’ens continental que atorga aquest reconeixement.
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El PSC diu sí a l’escola Montigalà
i sí a l’Institut Ventura Gassol

>> El PP ha començat a construir un pàrquing de 560.000 euros 
en els terrenys on han d’anar els centres educatius

Dissabte, 15 de novembre, cen-
tenars de persones, veïns i veï-
nes de Montigalà i de tota Ba-
dalona, s’aplegaven en una
festa reivindicativa per exigir al
govern de la Generalitat i a l'A-
juntament de Badalona que en-
llesteixin ja el calendari de la
construcció de l'Escola Monti-
galà i l'Institut Ventura Gassol.

En un acte d’increïble cinis-
me polític, dos regidors del PP,
el d’ensenyament i el de via pú-
blica, signaven un manifest de
suport a la construcció dels
centres educatius i, 48 hores
després, l’Ajuntament iniciava
els treballs d’un pàrquing en els
terrenys on ha d’anar l’escola.

El PSC entén que gastar-se
560.000 € en aquest pàrquing és
un disbarat i un malbaratament
dels recursos públics, i que posa
pals a les rodes en el que ha de
ser l’autèntic objectiu, la cons-
trucció dels centres educatius. 

Aquests centres formen part
d’un projecte educatiu únic a la
nostra ciutat que constitueix un
valor afegit. El projecte educa-
tiu de 0 a 18 anys és una gran
aposta pel barri de Montigalà pel
fet de poder tenir en una ma-
teixa localització l’escola bres-
sol Uni Dori –que ja està en fun-
cionament–, l’escola d’infantil i
de primària i l’institut. 

Al seu dia, el govern muni-
cipal socialista va complir amb
la seva part de l’acord, construint
i posant en marxa l’escola bres-
sol, ara cal que la Generalitat
compleixi la seva part.

El passat 9 d’octubre, la
Comissió d’Ensenyament i Uni-
versitats del Parlament de Ca-
talunya va aprovar una pro-
posta de resolució sobre la
construcció de l’Escola Monti-
galà i l’Institut Ventura Gassol. 

La proposta aprovada ins-
tava el govern de la Generalitat

a enllestir la redacció del pro-
jecte executiu i acordar el ca-
lendari d’execució de les obres,
amb l’ajuntament i la comunitat
educativa, i fer una primera tro-
bada conjunta amb els repre-
sentants municipals i la comu-
nitat educativa abans de finalit-
zar l’any 2014.

Doncs bé, el govern muni-
cipal del PP, lluny de forçar a la
Generalitat per fer la reunió i de-
finir el calendari de construcció,
ha enviat al govern de Cata-
lunya un missatge molt clar: “Per
nosaltres, per al PP de Badalo-
na, la construcció de l'Escola
Montigalà i l'Institut Ventura
Gassol no és prioritària i per això
ens gastem 560.000 € en un
pàrquing en els terrenys on
han d’anar. Tranquils que no hi
ha pressa.”

Però el veïns de Montigalà,
els de tota Badalona sí que te-
nim pressa.

“Les ordenances fiscals són un
instrument que ben utilitzat ha
de servir per fer política social
i reactivació econòmica. Dis-
sortadament, el govern muni-
cipal del PP és incapaç de fer
ni una ni l’altra. Per això, els so-
cialistes hem presentat tot un
seguit d’al·legacions que volen
corregir la negligent desídia
del PP.” 

Amb aquestes paraules,
Jordi Serra, president del grup
municipal socialista i candidat
a l’alcaldia de Badalona, definia
el sentit de les al·legacions so-
cialistes al projecte del govern
municipal. 

Per a Jordi Serra, “Utilitzar
les ordenances fiscals per a re-

activar l’economia, tot afavorint
el comerç i l’ocupació, fer-les
servir per corregir les greus di-
ficultats que experimenten mol-
ta gent a la ciutat, seria el que
li tocaria fer a un govern que es
preocupés per la gent, però
amb la seva desídia, el PP d’Al-
biol demostra que únicament
està preocupat per la propa-
ganda i la foto, deixant de ban-
da els problemes de la ciutat i
la seva gent.”

La proposta socialista con-
templa, entre d’altres mesures,
bonificacions de l’IBI per als atu-
rats i la gent gran, gratuïtat del
servei de teleassistència i bo-
nificacions a les empreses que
creïn llocs de treball.

Butlletí nº5 PSC BADALONA

Un projecte que pot enviar a la ruïna centenars de famílies

Les ordenances fiscals han
de servir per fer política

social i reactivar l’economia

Jordi Serra, candidat socialista a l’alcaldia
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AGENDA    UINZENALQ
Butlletí nº5 PSC BADALONA

DIUMENGE 30 NOVEMBRE
21:00 Rudo és un espectacle de Manolo Al-

cántara, creador i director de Plecs. Aquesta
obra va a la recerca d’un espectacle singular
que tracta sobre persones que han conviscut
amb la rudesa i l’esforç físic. / Teatre Zorrilla.

DISSABTE 22 DE NOVEMBRE
21:00 Master Class de dansa contemporània amb

Ramon Oller, un dels grans coreògrafs i ba-
llarins del nostre país. Hi haurà diversos ni-
vells: un per a alumnes sense experiència i un
altre per a experimentats. / Danzalona.

DILLUNS 24 DE NOVEMBRE
20:30-21:30 Taller de sevillanes per a tots els

públics. Aquest ball està caracteritzat per la
seva gràcia i estil flamenc, que implica una
coordinació entre les extremitats. / Centre cí-
vic la Colina.  

FINS DEMÀ
Matí-Tarda Temes de Badalona. Exposició

col·lectiva organitzada pel Grup de Belles Arts
del Museu de Badalona, a on totes les obres
representen indrets de la ciutat. / Centre cí-
vic Dalt la Vila.

FINS AL 22 DE NOVEMBRE
Matí-Tarda Exposició Pitarra 1864-1866, que

pretén fixar alguns aspectes encara impre-
cisos sobre la figura de Serafí Pitarra, sobre-
nom de Frederic Soler, un dels dramaturgs més
importants de Catalunya. / Biblioteca Can Ca-
sacuberta.

DIMARTS 25 DE NOVEMBRE
18:00 Unes diferències meravelloses és una ac-

tivitat a càrrec de M. Creu Martín emmarcat
en el Dia Internacional de les Persones amb
Discapacitat. / Biblioteca Lloreda. 

DIJOUS 27 DE NOVEMBRE
18:00 Les princeses també es tiren pets, d’Illan

Brenman, és una història on la Reina del Mi-
rall s’assabenta que existeix un llibre on hi ha
escrits de tots els secrets de les princeses més
famoses del món. / Biblioteca Sant Roc.

DIUMENGE 30 NOVEMBRE
12:00 Partit de futbol entre el CF Badalona i l’Es-

panyol B, corresponent a la quinzena jorna-
da de competició del grup 3 de Segona B. /
Camp de Montigalà.

CULTURA INFANTIL ESPORTSEXPOSICIONSTALLERS

Taller de música infantil per a nens i
nenes de 2 a 5 anys. A través de la mú-
sica i d'estímuls auditius, visuals i
corporals es vol contribuir en el des-
envolupament intel·lectual i emocio-
nal dels infants. / Biblioteca Pomar.

Taller de música infantil
Descobrim la música

Dj. 20 de novembre a les 10:30

Itinerari pels exteriors del monestir de
Montserrat, on descobrirem la seva his-
tòria i el seu patrimoni artístic. Tam-
bé es visitarà el Museu, declarat d’in-
terès Nacional el 2006. / Museu de Ba-
dalona.

Sortida cultural
Montserrat portes endins

Ds. 22 de novembre

Els comerciants del passeig de la Sa-
lut organitzen durant dos dies la sisena
edició de la Fira Medieval, amb deco-
ració especial i mostra d’oficis antics.
També hi haurà activitats per als més
petits. / Passeig de la Salut. 

Sisena Fira Medieval
del Passeig de la Salut
Dv. 21 i ds. 22 de novembre

El Joventut de Badalona rebrà a casa
el Laboral Kutxa en un partit corres-
ponent a la vuitena jornada de lliga
ACB. / Olímpic de Badalona.

Partit de bàsquet
Penya-Laboral Kutxa

Dg. 23 de novembre a les 12:00
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